

## COVID-19 PRECAUTIONS...

1. At our entrance, our guests will be instantly measured with a contactless thermometer.
2. There will be a disinfectant mat and hygiene kit (mask, gloves, disinfectant) for our guests at our hotel entrance.
3. At the reception, only one family or a couple of guests will be checked in under the social distance rules.
4. All bed linen, towels and similar products will be washed at 60-90 degrees
5. Necessary sterilization will be provided for ventilation and air conditioning systems.
6. A spare hygiene kit will be available in each room.
7. During the room stay, housekeeping staff will use disposable masks, gloves, shoes and shoe covers for daily cleaning.
8. The rooms will be ventilated for 1 hour every day.
9. After guest departure, 24 hours will be waited for new guest entry.
10. A quarantine room will be available for guests with suspected Covid-19.
11. 24-hour doctor service will be available
12. All areas will be cleaned with appropriate disinfection materials according to the quality of the surface and with proper frequency.
13. We will disinfect our rooms and general areas with ozone and ULV machines.
14. The chlorine level of the pool water will be kept between 1-3 ppm.
15. Working staff will be measured daily with contactless thermometer.
16. All disposable plastics will be recycled.

Özlem GÜLSES - Managing Director



## COVID-19 VORSICHTSMASSNAHMEN...

1. Bei unserem Eingang werden unsere Gäste sofort mit einem berührungslosen Thermometer gemessen.
2. Am Eingang unseres Hotels erhalten unsere Gäste eine Desinfektionsmatte und ein Hygienekit (Maske, Handschuhe, Desinfektionsmittel).
3. An der Rezeption wird nur eine Familie oder ein paar Gäste gemäß den Regeln für soziale Distanz eingeecheckt.
4. Alle Bettwäsche, Handtücher und ähnliche Produkte werden bei 60-90 Grad gewaschen
5. Die notwendige Sterilisation wird für Lüftungs- und Klimaanlage bereitgestellt.
6. In jedem Zimmer ist ein Ersatz-Hygienekit erhältlich.
7. Während des Aufenthalts verwenden die Reinigungskräfte Einwegmasken, Handschuhe, Knochenschuhe und Überschuhe für die tägliche Reinigung.
8. Die Räume werden täglich 1 Stunde lang belüftet.
9. Nach der Abreise des Gastes werden 24 Stunden auf den Eintritt eines neuen Gastes gewartet.
10. Für Gäste mit Verdacht auf Covid-19 steht ein Quarantänerraum zur Verfügung.
11. Ein 24-Stunden-Arztservice steht zur Verfügung
12. Alle Bereiche werden entsprechend der Oberflächenqualität und mit der richtigen Häufigkeit mit geeigneten Desinfektionsmaterialien gereinigt.
13. Wir werden unsere Räume und allgemeinen Bereiche mit Ozon- und ULV-Maschinen desinfizieren.
14. Der Chlorgehalt des Poolwassers wird zwischen 1-3 ppm gehalten.
15. Das Arbeitspersonal wird täglich mit einem berührungslosen Thermometer gemessen.
16. Alle Einwegkunststoffe werden recycelt.

Özlem GÜLSES - Geschäftsführer

